



50+ Expo 博覽

香港會議展覽中心 展覽廳 5G

HONG KONG CONVENTION AND EXHIBITION CENTRE HALL 5G



HEALTH

QUALITY

RETIREMENT

24-26 September 2020 | Hong Kong TRAVEL

50+ EXPO 2020 SPECIAL ANNOUNCEMENT

50+ 博覽 2020 特別通知

50+ Expo organising committee has been closely monitoring the Coronavirus (COVID-19) situation in Hong Kong. After consultation with the industry, to safeguard the health and safety of our exhibitors and visitors, 50+ Expo I/O Senior Expo Asia 2020 was originally held on 9-11 July 2020 (Thursday – Saturday) at Hong Kong Convention and Exhibition Centre will be rescheduled.

主辦單位因應本港新型冠狀病毒(COVID-19)的最新情況，為保障參展商和入場參觀人士的安全及健康起見，原訂2020年7月9-11日(星期四至六)於香港會議展覽中心舉行的「50+博覽暨亞洲銀髮產品展2020」將會延至以下日期舉行。

Date 日期: 24 - 26 / 9 / 2020

Time 時間: 10am - 6pm (24-25/9) & 10am - 5pm (26/9)

Location 地點: Hong Kong Convention & Exhibition Centre Hall 5G
香港會議展覽中心 展覽廳 5G

Admission Fee 入場費用: HKD 20 / Person / Day
港幣 20 / 人 / 日

Free Admission 免費入場: Senior Citizen Card Holder & Children under 12
長者咭持有人士 & 12歲以下小童

As the same time, we are committed to implement enhanced safety measures onsite as recommended by health authorities, including the Departments of Health of Hong Kong and the World Health Organization (WHO), and monitor and assess all new developments pertaining to COVID-19. All the updates and show information will be continuously posted on our social media and website, please stay tuned and contact us if any enquiries. Thank you for your support, wish you good health and stay safe.

主辦單位承諾採取香港衛生部門以及世界衛生組織（WHO）建議的預防和安全措施，並密切留意和評估2019冠狀病毒疫情的最新發展。所有更新和展會資訊將會持續發佈在50+博覽的社交媒體和網站上，如有任何疑問，歡迎隨時和主辦單位連絡。感謝各位一直以來的鼎力支持、攜手抗疫，祝大家平安健康。

50+ Expo is the first one-stop professional platform dedicated to middle-aged people, retirees and their families. The theme of this year: “**LIVE WITH NO BOUNDARIES, SAY NO TO FRAILTY**”, visitors would explore the latest **Healthy** and **Quality** life concepts. Throughout three-day exhibition, forums and activities, visitors can receive information, product and services in different aspects of our daily living.

50+ 是香港首個為中老年人士及其家庭而設的一站式專業平台。今年以「**50無界限，活出健康新活力**」為主題，向觀眾推介最新的**健康**和**優質**生活理念。透過一連三日的展覽、講座和活動，觀眾可在衣、食、住、行方面取得豐富的資訊、產品和服務。

Want to receive the most updated news from 50+ Expo? Like and Follow us on Facebook NOW !!!

想知道更多關於50+ 博覽的最新動向？立即讚好和追蹤50+ 博覽專頁，接受最新消息和展覽資訊！



Should you have any questions, please don't hesitate to contact 50+ Expo organising committee by email: info@50plusexpo.com.hk or call (852) 2528 0062.

若因以上改動有任何疑問，歡迎電郵至info@50plusexpo.com.hk 或致電 +852 2528 0062，與主辦單位聯絡。

縱延展業有限公司

Tel: 852 2528 0062

Fax: 852 2528 0072

Email: info@50plusexpo.com.hk

WWW.50PLUSEXPO.COM.HK

